

Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350**

S1. HAN06

6天5晚河内下龙湾/番西邦/沙坝(两晚)

Depart: (Local 4 Star Hotel)
@ Including Travel Insurance
(Covid)

Flight: Batik Airline

- 20KG Check in Luggage
- MOB x 1 and Mineral Water

KUL/HAN 1010/1230 OD571 HAN/KUL 1320/1745 OD572

人气亮点 Highlights:

<mark>1.</mark> 河内特色餐: OBAMA 烤肉米线沙 坝特色食物就是民族美食

Hanoi Special Meal: OBAMA Barbecue Rice Noodle Sa Pa Special Food is National Cuisine

<mark>2.</mark> 玩的在沙坝就有: 含龙山, 孟化谷, 天门 + <mark>赠送云龙玻璃桥</mark>

If you want to play in Shapa, there are: Hanlong Mountain, Menghua Valley, Tianmen+ Free Yun Long Glass Bridge

<mark>3.</mark> 番西邦 (含缆车) 来回缆车和单程 登山列车)

Fanxipan (including cable cars, round-trip cable car and one way mountain train)

4. 下龙湾除了出海还有: 3D Funny Art Hạ Long, 下龙湾古街, Sun Wheel Park, SEN 自助餐 In addition to going to the sea, Halong Bay also has: 3D Funny Art Hạ Long, Halong Old Street, Sun Wheel Park, SEN Buffet

<mark>5.</mark>全程 4 星酒店 4-star hotel

胡志明陵墓 Ho Chi Minh Mausoleum



番西邦 Fanxipan



□1 吉隆坡/河内 1010/1230

(MOB/L/D)

酒店: 4*腾龙传奇酒店下龍酒店或同级

起飞前三小时齐集于国际机场,办理登机手续乘搭客机飞往越南首都河内.前往素有世界八大

奇景之一的下龙湾 (2 小时车程). 晚餐后, 入住下龙湾.

D2 下龙湾 (3H) 河内

(B/L/D)

酒店: 4*河内 FTE 巴亭酒店或同级

早餐后,今天登船游览世界文化遗产被誉为世界第八大自然奇观的—"海上桂林【**下龙湾**】"畅游世界天然奇景之海上花园【下龙湾风景区】千六百座石林及石筍狀,以及經過數多個漂亮的小島: Dog、鬥雞, 团洲岛, 英雄岛,惊讶洞, titop岛,下龙湾渔村.水上木偶戏为一

种越南传统的文艺表演,约有一千年历史,表演方式是在水池上搭起舞台

前往河内 (2 小时车程)

文庙 国子监是越南首都河内最为丰富多样的遗迹群之一,位于升龙京城南边

D3 河内 (5H) 沙坝

(B/L/D)

酒店: 4*翠绿森林沙坝酒店或同级

前往風景名胜沙坝(约5小时车程)

少数民族村庄: 老街, 当地市场, TA VAN 村, 在那里您可以了解更多关于越南农村生活和文化的信息.

猫猫村 猫猫村坐落在 Muong Hoa 谷的底部, 距沙巴镇约两英里(三公里).这个村庄成立于 19 世纪, 当时来自越南北部其他山区的各种 H'Mong 和 Dzao 族人聚在一起.

D4 沙坝

(B/L/D)

酒店: 4*翠绿森林沙坝酒店或同级

黄莲(HOANG LIEN SON)山峰 — 番西邦(FANSIPAN)山脉, 海拔 3143 米, 被誉为印度支那的"屋顶". (含 2 种缆车) 来回缆车和登山列车). 是越南境内黄連山脈的主峰

云龙玻璃桥 首先进入山中搭乘露天电梯上距离地面 300 米高的玻璃栈道. 此玻璃栈道宽 5 米, 长 60 米, 建在海拔逾 2000 米的黄连山脉峭壁上, 游客站在玻璃栈道上可一览西北地区的雄伟全景

D5 沙坝 (6H) 河内

(B/L/D)

酒店: 4*河内伦敦酒店或同级

含龙山 山如其名,整座山就像一条即将腾飞的龙;登上 1800 米的山顶

越南老街省老街与中国云南省河口口岸

返回河内【车程约5小时】

36 街古城 越南河内的 36 古街是越南旅遊都會到的一個點在這裡有吃有逛只怕你走不動錢帶不夠超多大品牌在越南 36 古街都買的到附近還有還劍湖跟聖約瑟夫大教堂等知名.

还剑湖 原名绿水湖,后因传说越南国王黎利在此送还剑而改为现名.这里四周树木苍翠,湖水清澈如镜;湖中有河内标志龟塔.是越南河内市中心的一个天然淡水湖,位于以其命名的还剑郡

D6 河内 / 吉隆坡 1320/1745

(B/MOB)

行程次序变动,以当地旅行社安排为准

胡志明陵墓, 西湖 位于市区西北, 距巴亭广场约有 200 米, 面积约 5 平方公里. 西湖原为红河的一段河道瘀塞而成, 早在越南李朝初期便已出名, 环湖多有寺庙宫殿.

镇国寺镇国寺是河内最古老的佛寺,最初建于公元六世纪李南帝统治时期,名为开国寺,选址在红河岸边.由于河流的侵蚀,该寺在1615年搬迁到西湖中的金鱼岛,即今天的所在地.

随後送往机场, 乘搭客机飞返家园, 結束此难忘的越南之旅.

No Shopping

Tel: **03-8959 1088** HP: 010-200 8350



6D5N HANOI HALONG BAY / FANSIPAN / SAPA (2Night)

Kul / Hanoi (3H) Halong Bay 1010/1230

(MOB/L/D)

Hotel: 4* Dragon Legend Hotel or Sml

Meet and assist by tour leader in airport and depart to Vietnam. Heading to Halong Bay (2Hrs). After dinner back to hotel.

Day 2 Halong Bay (3H) Hanoi

(B/L/D)

Hotel: 4* FTE Ba Dinh Hotel or Sml

After breakfast, embark on a cruise to explore the world cultural heritage and the acclaimed "Ha Long Bay," often referred to as the "Guilin of the Sea." Enjoy a journey through the natural wonder of the maritime garden, the Ha Long Bay Scenic Area, featuring 1,600 limestone formations and stalactites, as well as passing by numerous beautiful islands such as Dog, Fighting Cock, Tuan Chau

Island, Hero Island, Surprise Cave, Titop Island, and the fishing village of Ha Long Bay. Water puppetry is a traditional Vietnamese performing art with a history of about a thousand years. The performance takes place on a stage set up on a water pool, with actors hidden backstage manipulating the puppets using long strings or bamboo rods.

Head to Hanoi (a 2-hour drive).

The Temple of Literature and the Imperial Academy is one of the most diverse and rich historical relics in the capital of Vietnam, Hanoi. Located to the south of Thang Long Imperial City, it is divided into two main parts.

Hotel: 4* Green Forest Hotel or Sml

Head to the scenic and famous destination of Sa Pa (approximately a 5-hour drive).

Explore minority ethnic villages, including Old Street, local markets, and Ta Van Village where you can learn more about rural life and culture in Vietnam.

Cat Cat Village is situated at the bottom of the Muong Hoa Valley, about two miles (three kilometers) from Sapa Town. This village was established in the 19th century when various H'Mong and Dzao ethnic groups from other mountainous areas in northern Vietnam gathered together. Here, you can observe the dwellings of various ethnic minorities.

Day 4 Sapa

(B/L/D)

Hotel: 4* Green Forest Hotel or Sml

The Hoang Lien Son Peaks specifically the Fansipan Peak, in the Fansipan Mountain Range, with an elevation of 3,143 meters, is renowned as the "Roof of Indochina." Accessible via two cable cars (round trip cable car and mountain train).

The Cloud Dragon Glass Bridge is the first entry into the mountains, where you'll take an open-air elevator to a glass pathway situated 300 meters above the ground.

Day 5

Sapa (6H) Hanoi

(B/L/D)

Hotel: 4* Hanoi London Hotel or Sml

Containing the name "Dragon Mountain," the entire mountain resembles a dragon about to soar. Upon reaching the summit at 1,800 meters, you can gaze at the picturesque scenery of Sa Pa Town and its surroundings.

Proceed to the Laocai Province in Vietnam, bordering the Hekou Port in Yunnan Province, China.

Return to Hanoi (approximately a 5-hour drive).

36 Old Streets In Hanoi the 36 Old Streets are a must-visit destination for tourists. Here, you can find a variety of dining and shopping options. The area is filled with numerous well-known brands, and you might find it hard to resist spending too much money.

Hoan Kiem Lake originally named Green Water Lake, was later renamed Hoan Kiem Lake due to the legend of King Le Loi returning a sword here. The surroundings are lush with greenery, and the lake's water is crystal clear like a mirror.

Day 6

Hanoi / KUL 1320/1745 (B/MOB)

Ho Chi Minh Mausoleum, West Lake is located in the northwest part of the city, approximately 200 meters from Ba Dinh Square, covering an area of about 5 square kilometers. Originally formed from a section of the Red River

Tran Quoc Pagoda Tran Quoc Pagoda is the oldest Buddhist temple in Hanoi, initially built during the 6th century under the reign of Emperor Ly Nam De. Originally named Chua Kien, it was situated on the banks of the Red River.

Afterward, transfer to the airport and board a flight back home, concluding this unforgettable journey through Vietnam.

Sequences of the Itinerary are subject to local arrangement.